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Klembów, dnia 25 września 2024 roku 
 

PROTOKÓŁ  NR 4 
z posiedzenia Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu, Spraw Socjalnych, Prawa 

i Porządku Publicznego  Rady  Gminy  Klembów  
w dniu 25 listopada 2024 r. 

 
 

W dniu 25 września 2024 r. odbyło się posiedzenie Komisji  Budżetowej, Rozwoju Społeczno - 
Gospodarczego i Mienia Komunalnego.  
Komisja odbyła posiedzenie w składzie: 
Katarzyna Wnuk – przewodnicząca komisji; 
Iwona Świebioda– członek komisji; 
Marta Banasik – członek komisji; 
Emilia Kamińska – członek komisji. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli również: Wójt Gminy Pan Rafał Mathiak, Sekretarz Gminy 
Pni Agnieszka Sosnowska, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Zagłoba, Dyrektor Centrum Usług 
Wspólnych Pani Katarzyna Mocarska oraz Kierownik Gminnego Klubu Dziecięcego „Klembuś”  
w Dobczynie Pani Anna Rosłon. 
 
Komisja obradowała na posiedzeniu wspólnym komisji Rady Gminy Klembów. 
Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie porządku obrad V sesji Rady Gminy Klembów. 
2. Zapoznanie z korespondencją wpływającą do Rady Gminy Klembów i sprawy różne. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Katarzyna Wnuk  
Ad. 1. 
Omówienie porządku obrad objęło omówienie projektów uchwał w sprawie: zmian  
w budżecie Gminy Klembów na 2024 rok, zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2024-2035, zmiany uchwały nr XXV.287.2021 Rady Gminy Klembów z dnia 22 Kwietnia 2021 r.  
w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w gminnym Klubie Dziecięcym 
„Klembóś” w Dobczynie.  
Pani Anna Rosłon omówiła potrzebę wprowadzenia zmian w dotychczasowej Uchwale  
a związane jest to z wprowadzeniem nowego świadczenia „Aktywnie w żłobku”, które będzie 
wynosiło 1 500 zł i zastąpi dotychczasowe świadczenie „Aktywny rodzic”, które wynosił 400 zł. 
Następnie Skarbnik Gminy Klembów Pani Małgorzata Zagłoba omówiła zmiany  
w projekcie uchwały budżetowej  Gminy Klembów oraz zmiany w Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2024-2035 
W ramach omówienia uchwały były zadawane pytania, na które odpowiadał pan Wójt  
a dotyczyły one: 
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- uszkodzeń mienia wiaty przystankowej oraz tablicy informacyjnej, które będą usuwane na 
koszt Gminy; 
 - naprawy hydrantów w Rasztowie, które zostały wykonane w ramach odszkodowania. 
 
Kolejnym punktem było omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Klembów dla obszaru 
obejmującego miejscowości Krusze (obręb 0005), Michałów (obręb 0009) oraz Sitki (obręb 0014) 
w gminie Klembów. W ramach tego punktu zostało wyjaśnione, że były już w tej sprawie 
spotkania, na których wszystkie postulaty zostały wyjaśnione i uzgodnione z mieszkańcami 
będącymi na spotkaniu. Pan Wójt poinformował, że mieszkańcy odbywające się posiedzenie 
komisji oglądają na żywo i nie mają uwag do zaproponowanego projektu uchwały. 
Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sosnowska omówiła potrzebę uchwalenia i nadania Statutu 
Gminnej Bibliotece Publicznej w Klembowie oraz projekt uchwały w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Klembów i projekt uchwały w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
Kolejnymi punktami było omówienie uchwał w sprawie nabycia nieruchomości do gminnego 
zasobu nieruchomości i projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
położonej w miejscowości Wola Rasztowska. 
Pan Wójt poinformował, że Gmina będzie składała wniosek o dofinansowanie na 
termomodernizację szkoły w Kruszu. 
Pan Marcin Szczapa, Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji zapoznał obecnych na 
komisji z treścią skargi. Poinformował o wycofaniu skargi przez skarżących. Nie zadawano pytań 
w tym zakresie. 
W sprawach w wolnych wniosków omawiane były zmiany zalesienia i użytków rolnych ujęte w 
w/w projekcie uchwały zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego. 
Ad. 2. Członkowie komisji zapoznali się z korespondencją jaka wpłynęła do Rady Gminy 
Klembów. 
Wobec wyczerpania tematów i braku pytań Przewodnicząca Komisji pani Katarzyna Wnuk 
zamknęła posiedzenie.   

 
Przewodnicząca Komisji  

/-/ Katarzyna Wnuk 


